

Title (en)

Writing and/or displaying table.

Title (de)

Schreib- und/oder Anzeigetafel.

Title (fr)

Tableau d'écriture et/ou d'affichage.

Publication

EP 0022761 A1 19810121 (FR)

Application

EP 80870031 A 19800530

Priority

BE 196250 A 19790711

Abstract (en)

A board comprising a flat metal sheet (1) on the front face (R) of which is an outer layer of a plastic material, said sheet having two edges opposite each other (2, 3) bent back towards the rear face, and a semi-rigid plate of a light material (4) arranged against the rear face of the sheet and held between the two bent edges. The bent edges may be so formed that by juxtaposing several boards according to the invention along their bent edges, these bent edges overlap (12) and enable them to be fixed together.

Abstract (fr)

Un tableau comprenant une tôle métallique plane (1) présentant sur sa face avant (R) une couche extérieure en matière plastique, ladite tôle ayant deux bords opposés (2, 3) repliés du côté de la face arrière, et une plaque semi-rigide en matière légère (4), disposée contre la face arrière de la tôle et maintenue entre les deux bords repliés. Les bords repliés peuvent être réalisés de telle sorte qu'en juxtaposant plusieurs tableaux selon l'invention suivant leurs bords repliés, ces bords repliés se recouvrent (12) et permettent leur fixation entre eux.

IPC 1-7

G09F 15/00; G09F 7/00; B43L 1/04

IPC 8 full level

B43L 1/04 (2006.01); **G09F 15/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

B43L 1/04 (2013.01); **G09F 15/0006** (2013.01)

Citation (search report)

- US 3634960 A 19720118 - CARLOS TEX DON
- DE 562100 C 19321021 - THEODOR AUGUST DOERING
- DE 449563 C 19270919 - GEORG WAGNER
- DE 1761536 A1 19710701 - WESTDEUTSCHE LEHRMITTELFABRIK

Cited by

CN104960359A; EP0037145A1; EP0613114A1; FR2702073A1

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0022761 A1 19810121

DOCDB simple family (application)

EP 80870031 A 19800530